
NSBF- protokoll Nr 5/2022 fört vid styrelsemöte 220919 kl. 18.30 – 20.25 

 

Närvarande: Ole Jansson SKL, Anders Nyström BOD, Majlis Israelsson NOR, Britta 

Westergaard LUL, Tomas Lundbäck KLX, Håkan Jonsson SUN samt Gun-Britt Jansson SKL. 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

2. Fastställande av dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes efter att punkt 12 ströks eftersom 

valberedningens ordförande Jan Petschler BOD, fått förhinder. Punkten återkommer 

nästa möte. 
 

3. Val av justerare jämte ordförande 

Majlis Israelsson valdes att justera protokollet. 
 

4. Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

 

5. Ekonomi 

Den är fortfarande god. Bokslutet av DM visar ett överskott på 38 179 kr.  

 

6. NSBF:s föreningsträff 12–13 november i Umeå 

Vi diskuterade ett förslag till inbjudan vilket renderade till en kallelse eftersom vi ser 

det så viktigt att alla föreningar finns på plats. Förbundsordförande Herman Thorell 

har tackat ja till att komma på vår träff. I övrigt pratade vi om vilka ämnen som ska 

upp på träffen. Kallelsen skickas ut tisdag 20/9.  

Beslut: Att årsmöten framöver sker digitalt för att prioritera fysiska föreningsträffar. 

 

7. Damläger 5–6 november 

Tyvärr kan vi inte genomföra damlägret de datumen vi tänkt. Det visar sig att finalen i 

TV-pucken sker den helgen i Umeå vilket innebär att det inte går att få tag i 

hotellrum. 

Vi kommer att ta upp frågan på föreningsträffen och där bestämma datum till våren 

2023 istället. 
 

8. Bokföringsprogram 

Vi har idag Visma förening som bokföringsprogram i NSBF. Det utgår december 2023. 

Anders kollar vad vi ska ha för program från januari 2024. 

 

 



9. Vinterserie 

Vi tar upp frågan på föreningsträffen om intresse, då förra årets serie blev inställt på 

grund av pandemin. 

 

10. Seriespel -2023/regionala tävlingar 

Anders ställde frågan hur vi ska tänka i div 3 då det är 3 vakanta platser. Vi kom fram 

till att ettan från div 4 södra och norra samt bästa tvåa från div 4 ska flyttas upp. Det 

innebär att det blir tvåan i södra eftersom tvåan i norra redan har ett lag i div 3. 

Anders gör ett tillägg i de lokala tävlingsbestämmelserna runt seriespelets ned och 

uppflyttning. 

Beslut: Att det blir andra datum för distriktets seriespel än förbundets då det 

underlättar att få arrangörer samt domare. 

Vi beslöt också att fortsätta ha kravet att alla regionala tävlingar ska ske i öppen 

klass. 
 

11. DM – 2023 

Förbundets tävlingskommitté har lagt in en helg i februari 25–26 för DM Mxt. Vi 

kommer att använda den helgen för detta ändamål men köra kval, ett i norr och ett i 

söder. Slutspelet sker under vårt ordinarie DM i juni. 

 

12. Nästa möte 

Blir digitalt den 31 oktober kl. 18.30. 

 

13. Övriga frågor 

Vi har fått inbjudan till SDF konferens 21–22/10 i Västerbotten och 15/10 i 

Norrbotten. Majlis Israelsson medverkar i Västerbotten och Britta Westergaard i 

Norrbotten. 

Vi har från Förbundet fått en fråga om vilka grafiska färger vi vill ha på vår kommande 

hemsida. Om inte webbredaktören Magnus Sandberg har några egna förslag så 

kommer Håkan att hjälpa honom. Behövs det fler än en administratör lades förslaget 

att det blir sekreteraren som får det uppdraget. 

Håkan tog upp behovet av domarutbildning i distriktet. Han och Tomas ska prata ihop 

sig om datum. Håkan berättade att Förbundet har en ny tränarutbildning på gång 

som startas med en pilotutbildning i oktober. Faller den väl ut kommer den att 

erbjudas över hela landet.  
 

14. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet. 
 

 

Vid protokollet                                 Justeras                             Justeras 

             Gun-Britt Jansson                            Ole Jansson                      Majlis Israelsson 


